
Carli: Sabatini dzwonił, ale...
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Lorenzo Tonelli to nazwisko najczęściej łączone z zespołem Romy, jeśli

chodzi o kandydatury na środek obrony. O niego, a także wychowanka

Giallorossich, Barbę, którego chce Napoli, media pytały Marcello Carliego,

dyrektora sportowego Empoli.

 

- Barba i Tonelli najbardziej rozchwytywani? W styczniu nie chcielibyśmy

sprzedawać. Te merato trochę mnie męczy, widziałem zespół na boisku i powiem,

że ktoś zostanie nam odebrany. Każdego dnia mówimy, że nie sprzedamy, ale

wiadomości, które dochodzą do naszych chłopaków dekoncentrują ich - mówi dla 

Radio ORC.

 

Z kolei pytany przez tuttomercatoweb.com o Tonellego, odpowiada:

- Jest zainteresowanie kilku drużyn, jak Roma i Fiorentina, ale nie było do dziś

żadnego spotkania z zespołem Giallorossich. Sabatini dzwonił do mnie w ostatnich

dniach, ale nie mamy zaplanowanych żadnych spotkań.
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